



QUALIFYING RACE 2

**PRESS
RELEASE
Le Mans**

14/07/03

Olivier Pla on pole

Frenchman Olivier Pla has taken the pole position for Monday's Formula 3 Euro Series race at Le Mans in France. Driving a Dallara-Mercedes the local hero of the team ASM F3 has set the fastest qualifying time of Brazilian Fabio Carbone (Signature Plus) in his Dallara-Sodemo.

Behind Olivier Pla and Pau winner Fabio Carbone, Austrian Christian Klien came in third on the circuit of the famous Le Mans 24 Hours. The rookie of the team Mücke Motorsport was on pole in Sunday's race and finally finished second with his Dallara-Mercedes.

Another rookie has set the fourth fastest time: Dallara-Mercedes driver Bruno Spengler (ASM F3) from Canada will start the race from second row of the grid, in front of championship leader Ryan Briscoe (Prema Powerteam) from Australia and Finn Nico Rosberg (Team Rosberg), who yesterday has taken his first ever Formula 3 victory. Norising winner Alexandre Premat (ASM F3) was seventh with his Dallara-Mercedes in front of German Markus Winkelhock (Mücke Motorsport) in another Dallara-Mercedes.

The race will start this afternoon at 15.00 h.

Olivier Pla (ASM F3) : "This qualifying was just perfect. It is exactly what I need. The car is perfect and I confirmed it this morning. I did good laps without too much traffic and I will do my best to win this afternoon."

Fabio Carbone (Signature Plus) : "This is a good place on the grid . The car was good and there was more grip this morning than yesterday. For sure I want to win this afternoon but if it is not possible, I'll think about my position in the championship and about being on the podium."

Christian Klien (Mücke Motorsport) : " This session was good even if the car was not perfect today. Anyway I am happy with this third place. Everything is possible for the race, Nico won yesterday and he as well started from the third place..."



Press Officer : Claus-Peter ANDORKA
Hirschbergstr. 41
71679 Asperg - DEUTSCHLAND
Tel: + 49 (0) 7141 220313
Fax : + 49 (0) 7141 220314
press@f3euroseries.com



Press Officer : Philippe SOULET
7, rue Alsace Lorraine
42000 Saint-Etienne - FRANCE
Tel : + 33 4 77 41 58 03
Fax : + 33 4 77 41 32 14
press@f3euroseries.com



Qualifying Rennen 2 - Pla auf der Pole Position

14.07.2003 - Der Franzose Olivier Pla startet das Montagsrennen der Formel 3 Euro Serie in Le Mans von der Pole Position. Mit seinem Dallara-Mercedes fuhr der ASM F3-Pilot im Qualifying die schnellste Zeit vor dem Brasilianer Fabio Carbone (Signature Plus) im Dallara-Sodemo.

Hinter Olivier Pla und Pau-Sieger Fabio Carbone kam der Österreicher Christian Klien auf der Strecke der berühmten 24 Stunden von Le Mans auf die drittschnellste Zeit. Der Rookie vom Team Mücke Motorsport stand am Sonntag auf der Pole Position und kam mit seinem Dallara-Mercedes als Zweiter ins Ziel.

Ein weiterer Rookie erzielte die viertschnellste Zeit: Der Kanadier Bruno Spengler (ASM F3) startet mit seinem Dallara-Mercedes aus der zweiten Reihe vor Tabellenführer Ryan Briscoe (Prema Powerteam/Dallara-Opel) aus Australien und dem Finnen Nico Rosberg (Team Rosberg/Dallara-Opel), der am Sonntag den ersten Formel-3-Sieg seiner Karriere gefeiert hatte. Der französische Norisring-Sieger Alexandre Premat (ASM F3) beendete das Qualifying mit seinem Dallara-Mercedes als Siebter vor dem Deutschen Markus Winkelhock (Mücke Motorsport) in einem weiteren Dallara-Mercedes.

Das Rennen startet am Sonntag um 15.00 Uhr.

Olivier Pla (ASM F3): „Das Qualifying war einfach perfekt. Diese Pole Position ist genau das, was ich brauche. Das Auto ist perfekt und ich konnte es heute morgen beweisen. Ich hatte gute Runden ohne allzu viel Verkehr und werde mein Bestes geben, um heute Nachmittag zu gewinnen.“

Fabio Carbone (Signature Plus): „Das ist ein guter Startplatz. Das Auto war gut und die Strecke hatte viel mehr Grip als gestern. Natürlich will ich heute gewinnen, wenn es geht. Wenn nicht, fahre ich um eine gute Position in der Meisterschaft und versuche, aufs Podium zu kommen.“

Christian Klien (Mücke Motorsport): „Dieses Qualifying war gut, auch wenn mein Auto heute nicht perfekt war. Trotzdem bin ich glücklich mit diesem dritten Platz. Im Rennen ist alles möglich. Nico hat gestern schließlich auch vom dritten Startplatz aus gewonnen.“